
Velkommen til første bestyrelsesmøde efter generalforsamlingen

Bestyrelsen har introduceret sig selv og hvem de er forældre til.

Konstituering

Nikolaj forbliver formand

Pernille er næstformand

Camilla er medlem

Linette er medlem

Jimmi er suppleant

Intro, oprettelse og opdatering af BoardR (Bestyrelses system)

Alle i den nye bestyrelse er oprettet i BoardR og systemet er blevet gennemgået

Billeder til hjemmesiden

Der er taget billeder af de to nye medlemmer, som skal sættes på hjemmesiden.

Nyt fra Heidi A

Der har været mange børn som er startet i maj og det gør at der i en periode, vil være flere børn på troldestuen end
normalt.

Når børnene skal sluses ud af troldestuen er der altid en overgangsperiode mellem troldestuen og koglerne eller alferne.

Årlig fællestur er noget nyt og i år går turen til zoo hvor både koglerne og alferne tager afsted.

Nyt fra Personale repræsentanten

Der er ønsker fra personalet om en ny rutsjebane til de små:

En sansegynge med stativ

Nye motorcykler til legepladsen

Derudover er der et stort ønske fra personalet om at der bliver etableret en ny soveordning for de større børn som har
brug for en lur.

Shelters har længe været besluttet, så vi er i gang med at undersøge arbejdsmiljøkrav (ift. arbejdstilsynet) og hvorvidt vi
har brug for at søge om byggetilladelse.

Nyt fra formanden

Nikolaj har, I Heidis fravær, siddet på kontoret et par dage om ugen i marts og april, fordi der var behov for nogle
justeringer i skemaer og personale grupperne. Nikolaj har løbende været i tæt dialog og der er en del af opgaverne som



bliver sat på hold indtil Heidi er tilbage.

Karoline som er vikar har overtaget Jespers timer så personalet stadig er fuldtalligt. Vi mangler dog et par vikarer som
der kan ringes til ved behov. Dem forsøger vi at finde.

Seneste budget opfølgning

Seneste budget opfølgning fra LDD er meget positiv. Børnehuset har for 31-03-2023 en prognose som viser et overskud
på 59.530kr. det er en forbedring på 83.730 kr.

Dette skyldes primært at energipriserne er dalende, men også at vi har en mindre lønsum fordi vi har en vikar i stedet for
Jesper.

Eventuelt

Fonde

Vi kan desværre ikke søge de fleste fonde da vi er en privat institution. Stryhn fonden har vi søgt og vi arbejder på
en ansøgning til BUPL.
Fundraising kan måske være en mulighed til at skrabe penge sammen til legeplads for de større børn eller andre
større ønsker

Famly

Formanden undersøger muligheden for at få sendt billeder fra Famly til dem som stopper med vores jurist fra
LDD.
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